
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. juli 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1218 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1218:  

”Er der en sammenhæng mellem, at hver 11. medicinske sengeplads er nedlagt,  

og at flere ældre føler sig tvunget til at tage imod en kommunal akutplads, fordi de  

udskrives tidligere fra sygehusene og dermed ikke er i stand til at klare sig i  

hje et ed tilhøre de hje esygepleje? Der he vises til artikle  ”Marka t  
færre senge på hospitalsafdelinger skaber bekymri g” bragt på dr.dk de  . juli  

8 og debati dlægget ”Ældre Sage : Uri eligt, at ældre øder brugerbetali g i  
su dhedsvæs et” i Kristelig Dagblad de  . juli 8.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri- 

sten. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio september 2018.  
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